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Mötesanteckningar – Ledningsråd SCI-skolan 

Datum för mötet: 2022-04-20 – 15.00-17.00 
 

Plats för mötet Konferensrum Freja, Teknikringen 8, plan 1,5 samt zoom 
 

Närvarande: Sandra Di Rocco, skolchef  
Mark Pearce, vice skolchef FFA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Anna Burvall, vice GA 
Jonas Faleskog, vice FA 
Helene Rune, administrativ chef 
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk mekanik 
Oscar Tjernberg, prefekt Tillämpad fysik 
Josefin Larsson, proprefekt Fysik 
Anna-Karin Tornberg, proprefekt Matematik 
Sebastian Stichel, proprefekt Teknisk mekanik 
Susann Boij, kollegierepresentant 
Felix Ryde, kollegierepresentant 
Theo Ingelstam, studeranderepresentant 
Mattias Åstrand, doktorandrepresentant 
Simon Lundin, HR-ansvarig SCI 
Jonna Holmlund Åsman, ledningsstöd 

Övrigt närvarande:  
Frånvarande: Carlota Canalias, proprefekt Tillämpad fysik 

Seija Liedes, ekonomiansvarig SCI 
Anna Delin, vice skolchef FA 

 
 Föredragande 

1. Information från SCI-skolan 
Ny rektor föreslagen  
Anders Söderholm är styrelsens förslag till ny rektor för KTH. Anders  
är i dagsläget generaldirektör på Universitetskanslersämbetet. 
 
Ny prismodell för lokaler  
Skolchef har tidigare idag skickat ut två dokument och en presentation 
om ett omgående förslag om revidering till KTHs prismodell på sina 
lokaler till prefekterna för synpunkter. Den 4 maj äger nästa möte rum, 
innan dess behöver skolchef ha fått in kommentarer. Rådet efterfrågar 
att få ta del av konsekvensanalys samt siffror för uträkningarna. 
 
Omorganisation av KTHs administration  
Helene Rune redogör för hur arbetet fortskrider och presenterar vilka 
grupper som bildats inom de olika funktionerna, exempelvis HR, 
ekonomi, infrastruktur etcetera samt övergripande. I dagsläget görs en 
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nulägesanalys där grupperna diskuterar med berörda funktioner runt 
om på skolorna samt GVS. Vilken riktning arbetet tar framåt kommer 
att förtydligas i kommande beslut.  
 
Rådet diskuterar risker och fördelar med förändringen givet olika utfall. 
Det finns en oro kring ökade OH-kostnader samt en försämring av 
stödet. 
 
Framtidens utbildning  
Gunnar Tibert redogör kort för arbetet med framtidens utbildning. 
Framförallt har det nyligen diskuterats kring aktivt lärande och 
examination för lärande. 

  
2. Information från student- och doktorandrepresentant 

Generell information 
Nästan hela doktorandrådet är utbytt nyligen vilket har bidragit till en 
nystart vad gäller prioriteringar och kommunikationsvägar. Särskilt 
lyfts ett gott samarbete med PA på institutionerna.  
 
Stort fokus ligger på JML-frågor med diverse workshops, föreläsningar 
med mera. 
 
Lärarassistenter  
Doktoranderna har upplevt att de blir kontaktade i sista stund för olika 
uppdrag. Det är generellt en bemanningsproblematik som ter sig olika 
på de olika institutionerna, och även inom avdelningar ibland. 
 
Fördjupad kunskap inom JML-frågor  
Det finns ett behov generellt över skolan av fördjupade kunskaper inom 
bland annat likabehandling och diskriminering, särskilt riktade insatser 
mot cheferna i organisationen efterfrågas. Diskussioner pågår på 
skolnivå om att ta fram en utbildning.  
 
På intranätet ska samlad information läggas upp om hur anställda går 
till väga för att få kontakt och stöd.  
 
Redaktör för nyhetsbrevet 
Skolchef efterfrågar ersättare då en av de nuvarande kommer att sluta. 
Frågan har tagits upp hos doktoranderna men ingen har anmält sig. 
 

Mattias Åstrand 
 

3. Övriga frågor 
Inga övriga frågor lyftes. 
 

 

4. Nästa möte 
2022-10-04 klockan 15.00-17.00. 
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